
                                                             Protokół Nr 13/12 
z posiedzenia Komisji Socjalno-Porządkowej i Oświaty 

dnia  28 lutego   2012 r.
odbytego w sali konferencyjnej  urzędu gminy   

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 
Zamknięcie posiedzenia godz. 1035

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Jarosław Kornet, który powitał 
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz Szarżanowicz i Zastępca Wójta Jerzy Makowski.
W posiedzeniu uczestniczył wiceprzewodniczący radny Bogdan Grabski .
Z  gości  zaproszonych  w  posiedzeniu  komisji  uczestniczyła Pani  Patrycja  Gross  Dyrektor 
Powiatowego Urzędu Pracy w Stargardzie Szczecińskim .
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum,  przy którym komisja 
mogła obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie.
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały 
w tym projekty uchwał i pozostałe dokumenty.
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niżej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji
3.Stan bezrobocia na terenie gminy 
   Opinia komisji na sesję 
4.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 02 marca 2012 r.
5.Ocena działalności gminy na rzecz ochrony zdrowia mieszkańców 
   Opinia komisji na sesję 
6.Sprawy różne 
7.Zamknięcie posiedzenia komisji

Ad.1
Jak wyżej . 
Ad.2
Protokół Nr 12/12 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie tj. 5 głosami 
„za” bez odczytywania .
Ad.3
Pani Patrycja Gross Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy w Stargardzie Szczecińskim omówiła 
informację dotyczącą stanu bezrobocia na terenie Gminy Stargard Szczeciński w 2011 r. 
W trakcie dyskusji radny Bogdan Chaładus zabierając głos m.in. powiedział ,że z jego obserwacji 
młodzi ludzie wyjeżdżają za granicę i ta tendencja emigracyjna jest rosnąca . Kolejno radny 
poruszył temat dotyczący  programu osób w wieku 50+1 i  z jaką spotkał się w tej sprawie 
wypowiedzią pracownika wojewódzkiego  urzędu pracy  w  mediach ,iż takie osoby zostały 
skierowane do pracy na placach zieleni miejskiej .Radny również powiedział ,że  osoby w tym 
wieku nie wyjeżdżają tak masowo i dlatego statystka odnośnie tych osób zdaniem radnego będzie 
rosła . 
Pani Dyrektor Patrycja Gross odnosząc się do wypowiedzi radnego m.in. powiedziała ,że urząd nie 
prowadzi statystyki odnośnie ilości  osób wyjeżdżających za granicę. Odnośnie  programu dla osób 
powyżej 50 roku życia - pani dyrektor powiedziała -,że nie są to programy, ale są to  środki dla tych 
osób i tutaj  wymieniła ,że są to staże , szkolenia , i jak powiedziała Pani Patrycja Gross  te osoby , 
które się zgłaszają do urzędu są traktowane priorytetowo .
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Radny Bogdan Chaładus odnosząc się do zapotrzebowania rynku na określone zawody 
powiedział,że organ prowadzący szkoły ponadgimnazjalne powinien uwzględnić   takie kierunki na 
które jest zapotrzebowanie  .
Pani Patrycja Gross – wyjaśniła ,że  w tej sprawie w powiecie prowadzone są rozmowy , bo jak 
powiedziała najwięcej  obecnie na rynku pracy jest  sprzedawców i techników  żywieniowy .   Sami 
pracodawcy  mają wpływ na to jakie kierunki są otwierane, szkoły też same zmieniają kierunki, a 
urząd wspomaga w zmianie kierunków i same szkoły mogą pisać projekty – powiedziała Pani 
Patrycja Gross .
Przewodniczący komisji poruszył ważny problem dotyczący transport zbiorowego mieszkańców na 
terenie powiatu , aby osoby pracujące mogły dojechać do miejsc  pracy .
Pani Patrycja Gross odnosząc się do tego tematu powiedziała o przewoźnikach prywatnych  i 
zaznaczyła ,że wszystkie uwagi , propozycje i spostrzeżenia przekazuje w starostwie.
Przewodniczący komisji po zakończeniu dyskusji podał do protokołu przyjętą  opinię komisji w 
brzmieniu jak niżej , a wcześniej dziękując Pan Dyrektor za udział w komisji i przedstawienie 
problemu bezrobocia .
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty zapoznała się z informacją dotyczącą - Stanu bezrobocia 
na terenie Gminy Stargard Szczeciński w 2011 r. Informację omówiła Pani Patrycja Gross Dyrektor 
Powiatowego Urzędu Pracy w Stargardzie Szczecińskim . Po przeprowadzeniu dyskusji , komisja 
informację przyjęła .
W trakcie dyskusji komisja zwróciła uwagę na to, iż dla młodzieży ponadgimnazjalnej powinny być 
utworzone takie kierunki na , które jest obecnie zapotrzebowanie .Ponadto komisja poruszyła temat 
dotyczący transportu zbiorowego mieszkańców  . 
Informacja o stanie bezrobocia stanowi załącznik do protokołu.  
Ad.4 
Przewodniczący  komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady  sesji, komisja 
projekty  przeanalizowała ,  a następnie zaopiniowała jak niżej : 
 - projekt uchwały Nr XV/136/12  uchwały w sprawie zwołania zebrania wiejskiego – komisja 5 

głosami "za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
 - projekt uchwały Nr XV/137/12 uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w
    budżecie gminy środków stanowiących  fundusz sołecki .
Komisja po wysłuchaniu uzasadnienia przedstawionego przez wójta , 5 głosami "za" pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały .
-projekt  uchwały Nr XV/138/12 w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru podatków w drodze 
inkasa – komisja 5 głosami „za" pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .
Ad.5
Przewodniczący komisji omówił informację dotyczącą działalności gminy Stargard Szczeciński na 
rzecz ochrony zdrowia za rok 2011 .
Radny Chaładus – zabierając głos w sprawie  Ośrodka Zdrowia w Pęzinie powiedział o 
konieczności pomalowania tego budynku na zewnątrz . 
Wobec braku uwag do informacji przewodniczący komisji podał przyjętą opinię komisji w 
brzmieniu jak niżej :
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty przeanalizowała informację dotyczącą oceny działalności 
gminy na rzecz  ochrony zdrowia jej mieszkańców za rok 2011 i informację  przyjęła .
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
 Ad.6
Radny Daniel Lesner- zabierając głos powiedział o bardzo złym stanie drogi w Grzędzicach i o 
zniszczeniu drogi na ulicy Bocznej przez samochody ciężarowe . 
Wójt Gminy odpowiedział ,że wraz z zastępcą przejechał cała drogę na odcinku  od Lipnika do 
Lubowa i zna stan techniczny tej drogi  i wie, że trzeba ją remontować . W Grzędzicach będzie 
wykonana kanalizacja i dopiero po realizacji inwestycji, wykonany zostanie  remont całkowity tej 
drogi , teraz jedynie będą robione dziury.
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Przewodniczący komisji powiedział ,że przy drogach muszą być sprawne rowy , i przypomniał o 
uporządkowaniu znaków przy drogach  gminnych  i powiatowych . 
Poprosił również o wymianę słupa pod  gniazdo bocianie w Poczerninie.
Radny Chaładus – powiedział ,iż będzie potrzebna szlaka na urządzenie małego parkingu na 
samochody przy boisku sportowym w Krąpielu . 
Radna Monika Zaradkiewicz – powiedziała o naprawie drogi w kierunku Strzyżna , gdzie woda 
płynąca z pól uszkadza drogę, oraz o naprawie dziur na drodze Witkowskiej za mostem .
Radny Daniel Lesner – poruszył temat drogi od cmentarza w Grzędzicach , która jest nieprzejezdna 
i mieszkańcy w tej sprawie zbierają podpisy,  a druga sprawa poruszona przez radnego dotyczyła 
terminu fizycznego rozpoczęcia prac kanalizacyjnych  na Grzędzicach . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,że  najpierw będzie dokumentacja zgodnie z wnioskiem    
 złożonym do Funduszu Spójności i do końca roku 2013 ma się zakończyć inwestycja, dla tej części 
wymienionej we wniosku . 
Radny Marek Nowicki odnosząc się do remontu dróg wymienił jakie mają być drogi w Sownie, a 
mianowicie :droga od przystanku do Państwa Piekarskich , droga przed sklepem , koło posesji 
rodziców radnego  oraz droga w Lubowie za mostem . Radny również zgłosił sprawę dotyczącą 
założenia lampy oświetleniowej koło posesji p. Chołodowicz w Sownie i jedną w Lubowie .   
Ad.7
 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Jarosław Kornet podziękował 
wszystkim za udział i zamknął posiedzenie .

Protokołowała :                                                                           Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                 Jarosław Kornet 
Data sporządzenia :                                                                      Data podpisania : 
2012.02.28                                                                                  2012. ….................... 

  


